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محيطزيستبهبحراناجتماعيتبديلشدهاست
رئيس کميس��يون اجتماعي مجلس با اش��اره به تاثير مش��کلات زيست 
محيطي بر افزايش مهاجرت و حاشيه نشيني، اظهار کرد: محيط زيست به 
يک بحران اجتماعي تبديل شده است. سلمان خدادادي در گفتگو با خبرنگار 
ايلنا، در ارتباط با تاثير مشکلات زيست محيطي بر مسائل اجتماعي کشور 
گفت: محيط زيست، آب و مساله گردوخاک يکي از موضوعات اساسي و 
مشکلات آتي جامعه ما است و اکنون در شرايطي قرار داريم که در همه 
نقاط ايران بحث محيط زيست  به يک بحران اجتماعي تبديل شده است و 
حتي گاهي مسائل امنيتي را به دنبال خود دارد. وي ادامه داد: گاهي مردم 
آنقدر به مسائل زيست محيطي حساس مي شوند که گمان مي کنند، نظام 
نمي تواند، کاري در برابر مشکلات زيست محيطي انجام دهد، براي نمونه 
در مورد درياچه اروميه شاهد هستيم که چقدر مردم به آن حساس اند، گاهي 
در تبريز شاهديم؛ ريزگرد هاي نمک چنان بر سطح زمين مي نشينند که 
همه خيابان ها را نمک فرا مي گيرد که اين مس��اله آثار تخريبي رواني و 
جسمي دارد. رئيس کميسيون اجتماعي مجلس با تاکيد بر اينکه ضرورت 
دارد که دولت به طور س��ريع براي مس��اله محيط زيست برنامه ريزي کند، 

گفت: ما توقع نداريم؛ برنامه ها مقطعي و زود بازده باشد.

۲۴هزارکلاسدرسدرمسکنمهرنيازمنديم
مع��اون عمران��ي وزي��ر آموزش و پرورش با بيان اينکه در مس��کن به ۲۴ 
هزار کلاس درس نيازمند هس��تيم، گفت: به طور متوس��ط براي س��اخت 
هر کلاس درس حدود ۱۸۵ ميليون تومان نياز داريم. محمدتقي نظرپور 
در گفتگو با فارس اظهار داشت: در مسکن مهر و يا مسکن اجتماعي که 
س��اخته مي ش��ود، به ۲۴ هزار کلاس درس نيازمند هس��تيم. وي افزود: در 
اين راستا، به مرور زمان که ساخت مسکن مهر پيشرفت مي کند و تحويل 
آنها به خانواده ها دنبال مي شود، به فضاهاي آموزشي و مدارس بيشتري 
نيازمند خواهيم بود. نظرپور با بيان اينکه در س��ايت هاي مس��کن مهر به 
شدت با مشکل مواجه هستيم، خاطرنشان کرد: در اين خصوص مکاتباتي 
را با وزير راه و شهرسازي انجام داده ايم و براي هر استان هم 3 اولويت را 
در نظ��ر گرفته اي��م. وي تصري��ح کرد: اگر ۲۴ هزار کلاس درس را در ۱۸۵ 
ميليون تومان که متوس��ط هزينه س��اخت هر کلاس درس هست ضرب 
کنيم، ۴ هزار و ۴۴0 ميليارد تومان اعتبار براي س��اخت اين کلاس هاي 

درس نياز خواهيم داشت.

توقفنامگذاريمعبريبهنام
مرحومهاشميرفسنجاني

اعضاي شوراي اسلامي شهر تهران با اظهارنظرهاي مختلف در خصوص 
نامگذاري خياباني به نام مرحوم آيت الله هاشمي رفسنجاني قطعي شدن 
نامگذاري معبري به نام وي را به آينده موکل کردند. به گزارش تس��نيم، 
غلامرض��ا انص��اري رضايت خان��واده آيت الله رفس��نجاني درخصوص 
نامگذاري خيابان س��رو به نام وي را تکذيب کرد. وي گفت: تماس هايي 
ب��ا اعض��اي خانواده وي داش��تيم و آنها اع��لام کردند که در اين خصوص 
نظري از آنها گرفته نشده است. انصاري پيشنهاد داد که موضوع تغيير نام 
خيابان سرو به نام آيت الله هاشمي رفسنجاني مسکوت بماند و شوراي شهر 
براي نامگذاري معابر ديگري از جمله بزرگراه رسالت و يا بلوار کشاورز به 
نام هاشمي رفس��نجاني اقدام کند. در پي س��خنان اعضاي شوراي شهر در 
خصوص تغيير نام خيابان سرو به نام مرحوم آيت الله هاشمي رفسنجاني، 
مهدي چمران رئيس شوراي شهر تهران نيز از اعضا خواستار شد پيشنهادات 

خود را براي طرح در کميسيون نامگذاري ارائه کنند.

شصتوچهارمينسالگرداستقلالکانون
وکلايدادگستريگرگانبرگزارشد

شصت و چهارمين سالگرد استقلال کانون وکلاي دادگستري 
و يازدهمين دوره تحليف کارآموزان وکالت گلستان

با حضور دکتر »حس��ين صفايي« حقوقدان برجس��ته کش��ور، 
»هادي هاشميان« رييس کل دادگستري گلستان و معاونين، 
جمعي از قضات و وکلا و نمايندگان رسانه ها برگزار شد.رييس 
کانون وکلاي دادگستري گلستان گفت: بدون ترديد دادرسي 
منصفانه متکي بر دو رکنِ است؛ اول قاضي که در مقام قضاوت 
ب��ا ب��ي طرف��ي کامل و برخورداري از دانش حقوقي به دادگري 
مي نش��يند و دوم، وکيل مس��تقل که با ايس��تادن بر شانه هاي 
ش��رافت و صداقت و دانش خويش ياري گر دس��تگاه قضايي 

است .
رييس کانون وکلاي دادگس��تري گلس��تان گفت: بدون ترديد 
دادرس��ي منصفانه متکي بر دو رکنِ اس��ت؛ اول قاضي که در 
مقام قضاوت با بي طرفي کامل و برخورداري از دانش حقوقي 
به دادگري مي نش��يند و دوم، وکيل مس��تقل که با ايس��تادن بر 
شانه هاي شرافت و صداقت و دانش خويش ياري گر دستگاه 
قضايي است تا آنچه مقتضاي عدالت و انصاف است به منصه 

ظهور برسد.
صادق رياضي در ش��صت و چهارمين س��الگرد استقلال کانون 
وکلاي دادگستري و يازدهمين دوره تحليف کارآموزان وکالت 
گلستان، افزود: سالهاست موضوع استقلال وکيل دادگستري 
و نه��اد وکال��ت دغدغه فرهيختگان و جامعه حقوقدانان ش��ده 

است.
 گواينک��ه، اطمين��ان داري��م ک��ه افراد دوراندي��ش و ژرف نگر 
در درون و ب��رون حاکمي��ت ب��ه اهمي��ت اس��تقلال وکي��ل و 
کان��ون وکلا از س��اير ق��واي عمومي واقف و ب��ر اين عقيده اند 
که، وکيلي که در مقام دفاع از امنيت ش��غلي برخوردار نباش��د 
 هيچگاه نمي تواند به درس��تي مددکار مردم و دس��تگاه قضايي 

باشد.
رياضي خاطرنشان کرد: وکلاي جوان بايد با مطالعه بي وقفه 
در تمامي موضوع��ات عل��وم انس��اني و بخصوص علم حقوق و 
 مراقبت از جس��م و جان خويش گام در راه پرمخاطره وکالت 

گذارند. 
وسوسه مال اندوزي نبايد شرافت ما را تحت تأثير قرار دهد و 
بايد به ياد داشته باشيم که آنچه در گنبد دوّار به يادگار مي ماند 
نام نيک است و از ثروت اندوزان و سودجويان و آنان که شرافت 
ش��ان را به نان و صداقت ش��ان را به زر مي فروش��ند تاريخ به 
نيک��ي ي��اد نک��رده و نخواهد کرد، پ��س مراقب رفتار و کردار و 
 گفتار خود باشيم و به سوگندي که خورده ايم تا زنده ايم وفادار

 بمانيم.

ديدارباخانوادهمعظمشهدايشاغلدرامور
آبوفاضلابشهرياروشهرقدسانجامشد

عل��ي کيوان��ي ش��هريار ، همزمان با س��الروز وفات حضرت ام 
البني��ن)س( ، و در روز بزرگداش��ت ش��هدا ب��ا حض��ور مديران 
 آبف��ا از خان��واده معظم ش��هداي ش��اغل در آبف��ا تجليل بعمل 

آمد .
در جريان اين برنامه و با حضور خسرواني مدير دفتر حقوقي و 
امور ايثارگران شرکت و محرمي مدير آبفاي شهريار، رضواني 
مدير آبفاي ش��هر قدس در منزل با خانواده ش��هدا، خراس��اني، 
طوقان��ي، رضاي��ي و خزل��ي ديدار ، گفتگو و در پايان نيز تجليل 

بعمل آمد .

پيشخوان

پيشخوان

اجتماعی

گ��روه اجتماعي: روز گذش��ته ق��رار بود گزارش 
کميس��يون عمران مبني بر تحقيق و تفحص از 
ش��هرداري تهران در دس��تور کار قرار نمايندگان 
قرار داشت. از هفته ها قبل اين موضوع مورد توجه 
رسانه ها و برخي از نمايندگان قرار داشت. با اين 
حال خارج شدن طرح تحقيق و تفحص شهرداري 
تهران از دستور کار نمايندگان مجلس بي حاشيه 
نبود. پس از آن بود که برخي از نمايندگان مجلس 
و حافظي، عضو شوراي شهر تهران در انتقاد به اين 

موضوع صحبت هاي تندي را مطرح کردند.
روز گذشته گزارش کميسيون عمران درخصوص 
رد تقاضاي تحقيق و تفحص از عملکرد شهرداري 
تهران در واگذاري املاک و پروژه هاي مشارکتي 
به اشخاص حقيقي و حقوقي در دستور کار جلسه 
علن��ي مجل��س قرار گرفت و پس از ارائه گزارش 
س��خنگوي کميس��يون و توضيح��ات محم��ود 
صادقي از س��وي متقاضي��ان تحقيق و تفحص، 
اين گزارش رد تفحص به رأي مجلس گذاش��ته 
ش��د که نمايندگان با ۱3۲ رأي موافق، 90 رأي 
مخال��ف و ۵ رأي ممتن��ع از مجموع ۲33 نماينده 
حاضر به رد اين تقاضا راي دادند و بر اين اساس 
تفحص از شهرداري تهران از دستور کار مجلس 

خارج شد.
روز گذش��ته همچني��ن ي��ک متقاضي تحقيق و 
تفح��ص از ش��هرداري ته��ران گفت که واکنش 
غيرمتع��ارف و لاب��ي ش��هرداري از ابتداي طرح 
تحقي��ق و تفح��ص از ش��هرداري ته��ران عزم 
نمايندگان را براي پيگيري اين موضوع راسخ تر 
ک��رده اس��ت. محمود صادقي ب��ا تاکيد بر اينکه 
رويک��رد تحقيق و تفحص از ش��هرداري تهران 
سياسي نيست، ادامه داد: ما به علت وکالتي که از 
مردم تهران داريم بر خود وظيفه دانستيم عملکرد 
ش��هرداري را شفاف سازي کنيم همچنان که در 
موضوع واگذاري املاک، شاهد انکار شهرداري 
بودي��م و بع��د از تهديد قوه قضائيه و دادس��تاني 

شهرداري بر اکثر موارد آن صحه گذاشت.
شكست مجلس درباره تفحص از شهرداري  ���

تهران
روز گذشته مصطفي کواکبيان، نماينده تهران با 
تأکيد بر اينکه تفحص از شهرداري تهران ربطي 

به فراکس��يون اميد نداش��ت، گفت: اگر کسي در 
اين باره شکست خورده،  مجلس است که در مورد 
املاک نجومي کوتاه امد. کواکبيان در پايان جلسه 
علني روز گذش��ته مجلس با اس��تناد به اصل 7۸ 
قانون اساسي در اخطاري گفت: آقاي لاريجاني 
امروز مي خواست من را تحقير کند، چون عليرغم 
اينکه نام بنده به عنوان يکي از متقاضيان تفحص 
بود، هرچه فرياد کشيدم اجازه نداد صحبت کنم 
چون نمي خواس��ت تفحص از ش��هرداري تهران 
رأي آورد. نماينده تهران با بيان اينکه طبق اصل 
7۸ قانون اساسي تحقيق و تفحص حق مجلس 
است، گفت: در خبرگزاري ها طوري طرح شده که 
درباره تفحص، فراکس��يون اميد شکست خورده 
اس��ت در حالي که تفحص مربوط به نمايندگان 
تهران بود و ربطي به فراکس��يوني نداش��ت. اگر 
هم کس��ي شکس��ت خورده، مجلس بوده که در 
مورد املاک نجومي کوتاه امده اس��ت. کواکبيان 

همچنين در حاش��يه جلس��ه علني ديروز مجلس 
درب��اره مخالف��ت مجلس با تقاض��اي تحقيق و 
تفحص از شهرداري تهران گفت: آقاي لاريجاني 
دوست نداشت اين تفحص راي بياورد و نگذاشت 
من اخطار خود را در اين رابطه مطرح کنم و با اين 
کار حمايت خود را از شهرداري اعلام کرد. نماينده 
مردم تهران در مجلس اضافه کرد: يک تخفيف 
در ي��ک ملک نجومي رقمش به اندازه يک فيش 
نجومي است، اما موضوع فيش هاي نجومي بسيار 

بزرگنمايي شد. 
واكن�ش تن�د حافظي به رد تحقيق و تفحص  ���

از شهرداري
با اين حال روز گذشته تندترين واکنش را حافظي، 
عضو شوراي تهران به موضود رد گزارش تحقيق 
و تفحص از ش��هرداري در جلس��ه ش��وراي شهر 
داش��ت. حافظي صحبت هايي را مطرح کرد که 
اين موضوع را از زاويه اي ديگر به نمايش گذاشت. 

رييس کميسيون سلامت و محيط زيست شوراي 
شهر، رد تحقيق و تفحص از شهرداري تهران در 
مجلس با راي نمايندگان را ناشي از نتيجه بخش 
بودن لابي هاي مديران شهري دانست. رحمت اله 
حافظ��ي ک��ه پيش از اين نس��بت به رد تحقيق و 
تفحص از شهرداري تهران در کميسيون عمران 
ابراز نگراني کرده بود، پس از راي نمايندگان به 
رد تحقيق و تفحص واکنش تندي نش��ان داد و 
پيش از شروع آخرين جلسه شوراي شهر تهران 
در س��ال 9۵ با اش��اره به رد تحقيق و تفحص از 
ش��هرداري تهران در مجلس شوراي اسلامي به 
ايس��نا گف��ت: براي مجلس که ط��رح تحقيق و 
تفحص از ش��هرداري را رد کرده متاس��فم و به 
عنوان نماينده مردم از مردم عذرخواهي مي کنم 
و به شهردار تهران بابت اثرگذار بودن لابي هايش 
تبريک مي گويم. وي مدعي شد: وقتي برادر عضو 
کميسيون عمران مجلس ۱0 ميليارد تومان تراکم 

از شهرداري مي گيرد انتظار بيشتري نبايد داشته 
باش��يم. حافظي با بيان اينکه اين اقدام مجلس 
جاي تاسف دارد گفت: اين رد تحقيق و تفحص 
نش��ان مي دهد که لابي هاي ش��هرداري در اين 
م��دت ب��راي رد اين تحقي��ق و تفحص اثرگذار و 

موفق بوده است.
واکنش رئيس کميسيون عمران به صحبت هاي 

حافظي
روز گذش��ته همچنين رئيس کميس��يون عمران 
مجلس هر نوع لابي گري شهرداري تهران، بده 
بستان و وزن کشي سياسي بين مجلس، دولت و 
ش��هرداري تهران در موضوع راي اعتماد مجدد 
مجل��س ب��ه وزير راه و شهرس��ازي و رد تحقيق 
و تفح��ص از ش��هرداري ته��ران را تکذيب کرد. 
محمدرضا رضايي در گفتگو با ايسنا گفت: هرگونه 
س��ند يا مدرکي که توس��ط اعض��اي متقاضيان 
تحقيق و تفحص از شهرداري تهران يا اعضاي 
ش��وراي ش��هر مبني بر تباني يا تخلف وجود دارد 
مي تواند به اين دو مرجع ارائه شود. رضايي با رد 
هرگونه لابي گري اعضاي کميس��يون عمران و 
شهرداري تهران براي رد تحقيق و تفحص در اين 
کميس��يون در انتقاد به اظهارات يکي از اعضاي 
شوراي شهر تهران گفت: سخنان آقاي حافظي 
س��خنان درستي نيس��ت. از ۲۱ عضو کميسيون 
۱۶ نف��ر ب��ا تحقي��ق و تفح��ص مخالفت کردند، 
مخالف��ان ني��ز افرادي بودند ک��ه از نظر گرايش 
سياسي در جبهه مقابل قاليباف قرار دارند. رئيس 
کميس��يون عمران با تش��ريح مهمترين دليل رد 
تقاضاي تحقيق و تفحص از شهرداري تهران در 
کميسيون عمران و تاثير نظر کميسيون بر مجلس 
گفت: تحقيق و تفحص از ش��هرداري تهران در 
ش��رايطي که هرگونه اطلاعاتي که کميس��يون 
از ش��هرداري خواس��ت از ارائه آنها امتناع نورزيد، 
معنا ندارد. وي متذکر شد: سخنان آقاي حافظي 
مبن��ي بر اثرگذاري رابط��ه برادر يکي از اعضاي 
کميسيون عمران در نتيجه راي مجلس، توهين 
به کل مجلس اس��ت. آقاي حافظي اگر اس��ناد و 
مدارک��ي مبن��ي بر زد و بند ف��رد مورد ادعا دارند 
بايد حتما اين اس��ناد را به هيات رئيس��ه مجلس و 

کميسيون عمران ارائه دهند.

لابي  گری هاجواب داد؛ مجلس مخالفت کرد

مصونیت »بهشت« از تفحص

اخ��بار ش�هرستان

اخذ گواهينامه استاندارد iso 10004  و iso 10002 توسط شركت آب و فاضلاب غرب استان تهران

 چهار انتصاب در شركت برق منطقه اي خوزستان 

برگزاری تكريم مادران و همسران شهداي شهر انديشه 

رضا احمد پور  سرپرست امور  ورزش شركت نفت و گاز مسجدسليمان شد

كسب مقام نخست مسابقات دومينو كشور توسط تيم پالايشگاه خانگيران

ساختمان بانک مهر اقتصاد شهرستان عسلويه افتتاح شد

عل��ي کيوان��ي- انديش��ه، 
ب��ه همّ��ت ش��هرداري و با 
هم��کاري س��تاد اقامه نماز 
جمعه، همزمان با س��الروز 
وف��ات حض��رت ام البنين 
)س( و ۲۲ اس��فندماه روز 
بزرگداشت شهدا، از مادران 

و همس��ران شهداي س��اکن در شهر انديشهف 
تکريم شد.اين مراسم با حضور مادران و همسران 
ش��هداي ساکن در شهر انديشه، حجت الاسلام 
والمس��لمين مروّج امام جمعه، عباس ش��وندي 

ش��هردار انديشه، علي بدلي 
رئيس ش��وراي اس��لامي، 
عل��ي کردي رئي��س بنياد 
ش��هيد و ام��ور ايثارگ��ران 
شهرستان شهريار، و جمعي 
از شهروندان و خانواده هاي 
ش��هدا در سالن همايشهاي 
فرهنگس��راي امام علي )ع( ش��هرداري انديشه 
برگزار ش��د.بنا بر اين گزارش، در اين مراس��م از 
مادران و همسران شهداي والامقام با اهداي لوح 

تقدير و شاخه گل و هديه، تجليل بعمل آمد.

مديرمنابع انس��اني ش��رکت نفت و گاز مسجدس��ليمان طي 
حکمي رضا احمدپورخاني را به عنوان سرپرس��ت امور ورزش 

اين شرکت منصوب کرد.
در بخشي از اين حکم که توسط مهران نصيريان دوست صادر 
شده امده است: با عنايت به تعهد و تجربيات ارزشمند، جنابعالي 
به عنوان سرپرس��ت امور ورزش ش��رکت بهره برداري نفت و 
گاز مسجدسليمان منصوب مي شويد و اميد است با استعانت از 
درگاه خداوند سبحان و با استفاده بهينه از توانمندي نيروهاي 
موم��ن و متخص��ص در انج��ام وظايف محول��ه، موفق و مويد 
باشيد.ش��ايان ذکر است؛رضا احمدپورخاني متولد سال ۱3۴3 
و داراي مدرک کارشناسي حسابداري است که فعاليت ورزشي 
خود را با تيم فوتبال نوجوانان پيام مسجدس��ليمان آغاز کرد و 
در تمامي رده هاي سني، در تيم فوتبال منتخب مسجدسليمان 

حضور داش��ت و در س��ال ۱3۶7 و در جام فلق به همراه تيم 
منتخب بزرگس��الان مسجدسليمان ،قهرمان کشورشد.وي از 
سال ۱3۶۴ به استخدام شرکت نفت و گاز مسجدسليمان درآمد 
و از س��ال ۱370 تا ۱3۸7 به عنوان سرپرس��ت امور اجرايي و 
برنامه ريزي امورورزش اين ش��رکت و از س��ال ۱3۸7 تا کنون 
نيز در امور مالي نفت و گاز مسجدسليمان مشغول فعاليت بود.

وي همچني��ن در دوران حض��ورش در ام��ور ورزش نفت و گاز 
مسجدس��ليمان، سرپرس��ت تيم وزنه برداري اين شرکت را بر 
عهده داشت که طي ۲ دوره به عنوان نماينده فدراسيون وزنه 
برداري در مس��ابقات جام باش��گاههاي آسيا در کشورهاي کره 
جنوبي و ازبکس��تان حضور داش��ت.احمدپور، فعاليت ۲ س��اله 
در رش��ته بس��کتبال جوانان مسجدس��ليمان را نيز در کارنامه 

ورزشي خود دارد.

رئي��س خدم��ات ورزش ش��رکت پالاي��ش گاز 
شهيد هاش��مي نژاد، از قهرمان��ي تي��م دومينو اين 
مجتم��ع گازي در چهارمي��ن دوره مس��ابقات 
قهرمان��ي دومينو کش��ور خبرداد.به گزارش روابط 
عمومي ش��رکت پالايش گاز شهيد هاش��مي نژاد، 
محم��د جواد راس��خي با اع��لام اين خبر افزود: اين 
مسابقات با شرکت ۲۴0 تيم و در دو رشته تاپلينگ 
و مکانيزمي در قائم شهر برگزار شد.وي تصريح کرد: 

تيم اعزامي شرکت پالايش گاز شهيد هاشمي نژاد در يک رقابت تنگاتنگ و 
پرهيجان توانست در رشته دومينو مکانيزمي از سد رقبايي همچون منتخب 
دانشگاه صنعتي امير کبير و دانشگاه صنعتي اصفهان عبور کرده و مقام نخست 

اين رشته را از آن خود کند.راسخي بيان کرد: رشته 
دومينو زير مجموعه ورزش هاي همگاني مي باشد و 
اين رشته از دو سال پيش در اين شرکت پايه گذاري 
و مسابقات آن در بين خانواده هاي کارکنان طراجي 
و اجرا گرديد که ماحصل آن کسب عنوان قهرماني 
در مسابقات امسال مي باشد.رئيس خدمات ورزش 
پالايش��گاه خانگيران خاطر نش��ان ساخت: با توجه 
به روي آوردن اکثر نوجوانان و جوانان به بازي هاي 
کامپيوتري و در نتيجه آن کم تحرکي و مشکلات ناشي از اين رشته ورزشي، 
مي تواند جايگزين خوبي براي پر کردن اوقات فراغت و به وجود آوردن زمينه 

خلاقيت و نوآوري براي فرزندان گردد.

بوشهر- خبرنگار تجارت : در آييني با حضورسيد ضياء ايماني 
مديرعامل بانک مهر اقتصاد جواد حاجي مزداراني معاون امور 
مناط��ق و هي��ات همراه، مهدي قاس��مي مدير کل بانک مهر 
اقتصاد بوش��هر و معاونان ايش��ان، ساختمان جديد شعبه بانک 
مهر اقتصاد شهرس��تان عس��لويه افتتاح ش��د.به گزارش روابط 
عمومي بانک مهر اقتصاد استان بوشهر، ساختمان جديد شعبه 
عسلويه بانک مهر اقتصاد با حضورسيد ضياء ايماني مديريت 
عام��ل بانک مه��ر اقتصادو جواد حاجي مزداراني معاونت امور 
مناط��ق و هي��ات همراه، مهدي قاس��مي مدير کل بانک مهر 
اقتصاد بوشهر و معاونان ايشان، افتتاح شد.مهدي قاسمي رئيس 
اداره امور ش��عب اس��تان بوشهر ضمن خوش امد گويي و تقدير 
و تش��کر از حضور مديريت محترم عامل بانک و معاونت امور 
مناطق فرمودند اين ش��عبه از لحاظ س��اختماني و فضاي شعبه 

و موقعيت ان يکي از ممتاز ترين بانک شهرس��تان عس��لويه 
ميباشد و همچنين گفتند اين ساختمان در شهرستان عسلويه 
با زيربناي 700 مترمربع در دو طبقه که ش��امل طبقه همکف 
محل اس��تقرار ش��عبه بانک و 3 واحد مهمانس��را است، به بهره 
برداري رسيد.اين ساختمان با اعتباري بالغ بر ۱۲ ميليارد ريال 
از محل اعتبارات داخلي بانک و طي يکسال احداث شده است.
مديرعام��ل بان��ک مهر اقتصاد در حاش��يه اين آيين فرمودند : 
بانک مهر اقتصاد در مسير حرکت خود با اتکاء به ظرفيت هاي 
داخلي، تعامل مناس��ب و اس��تفاده از راه کارهاي علمي و عملي 
به تمامي اهداف خود دست خواهد يافت.در اين سفر سيد ضياء 
ايماني مديرعامل بانک مهر اقتصاد و هيات همراه از شعبه هاي 
بان��ک مه��ر اقتص��اد جم، دير و کنگان بازديد به عمل آورد و ا ز 

زحمات تمامي همکاران قدرداني کرد.

علي کيواني- ش��رکت آب و فاضلاب شهرها 
و ش��هرکهاي غرب اس��تان تهران اين شرکت 
 iso۱000۴ توانست به اخذ گواهينامه استاندارد
: ۲0۱۲ و iso ۱000۲: ۲0۱۴ نائ��ل گ��ردد .بنا 
به اين گزارش در راس��تاي سياس��تهاي کلان 
صنعت و تدوين خط مش��ي در س��طح شرکت 
آب و فاض��لاب غرب اس��تان تهران و اجراي 
اهداف اس��تراتژيک تدوين شده شرکت آبفاي 

ش��هرها و ش��هرکهاي غرب اس��تان تهران به 
اين موفقيت نايل ش��د تا با اين اقدام نس��بت به 
طراحي و استقرار نظامهاي مديريتي در راستاي 
انجام بهينه خدمات و کسب رضايت مشتري با 
استانداردهاي جهاني دست يابد .براساس اين 
سياس��تها طراحي و اس��تقرار سيستم مديريت 
رضايت مش��تريان با رويکرد افکار س��نجي در 
نظرس��نجي دوره اي و پيگي��ري کام��ل نقطه 

نظرات مش��تريان در اس��فند ماه س��ال جاري 
اين ش��رکت موفق به کس��ب گواهينامه هاي 
 ۲0۱۴ :۱000۲ iso ۲0۱۲ و : iso۱000۴
ش��د .در اين گزارش آمده اس��ت نظر به الزام 
به روزرس��اني و شناس��ايي فرايندها براساس 
اس��تاندارد iso 900۱:۲0۱۵ پس از طراحي و 
جاري س��ازي سيستم ذکر شده شرکت موفق 
به اخذ گواهينامه iso 900۱:۲0۱۵ نيز گرديد.

از س��ويي اين ش��رکت همچنين در راس��تاي 
اس��تمرار بهينه س��ازي خدمات و الزامات ساير 
اس��تانداردها براس��اس مميزي مراقبتي انجام 
ش��ده اس��تانداردهاي iso ۱۴000۱: ۲00۴ و 
iso ۵0000۱: ۲0۱۱ و iso۱0۱۵:۱999 و 
OHSAF ۱۸00۱:۲007 را موف��ق به تمديد 
 BQF گواهينامه هاي مذکور در سطح شرکت

آلمان گرديد .

اهواز- ليلا زرگانيان - توسط رييس هيئت مديره 
و مديرعامل ش��رکت برق منطقه اي خوزس��تان 
اعض��اي دو کارگ��روه، ي��ک کميته و يک رييس 
اداره منصوب ش��دند.محمود دش��ت بزرگ طي 
احکام جداگانه اي اعضاي کارگروه خريد و اجراي 
پوش��ش عايقي و زنجيره مقره هاي س��ليکوني، 
طرح و برنامه ، کميته سيستم اطلاعات جغرافيايي 
)GIS( و رييس اداره خديد خدمات اين ش��رکت 
را منص��وب ک��رد. از س��وي مديرعام��ل، مهراد 
س��روش )نماينده مديرعامل و رئيس(، مس��عود 

قنواتي )دبير(، کيوان خورسند، مهدي باسطي نيا، 
وحي��د معرف، منصور کرمي، منصور پورعابدي، 
علي اميني، عبدالکريم رافعي، غلامرضا احمدي، 
رضانريمان��ي فر، رامين گلش��ني راد، علي اصغر 
فرخ��ي راد، رض��ا بديعي فر، هادي رخ فروز، رضا 
طح��ان، محم��د دانايي فر، عل��ي مصطفايي نيا، 
اديب روس��تايي، ماشاا... احس��اني زاده، مجتبي 
عليرضاپور و اس��ماعيل خان احمدلو )نمايندگان 
ش��رکت توانير(، حس��ن ريحاني مفرد، محس��ن 
نصراله��ي، محس��ن عربان��ي و رض��ا محمدي 

)مش��اوران خريد و اجرا( و سودابه سياوش پوري 
و نگار مهران فر به عنوان اعضاي کارگروه خريد 
و اج��راي پوش��ش عايقي و زنجي��ره مقره هاي 
س��ليکوني در ش��رکت برق منطقه اي خوزستان 

منصوب شدند.
همچني��ن مه��رداد ب��لادي موس��وي)رييس(، 
افش��ين صح��ت نيا )دبير( ، مه��دي ابوعلي گله 
داري، مه��دي زيباي��ي فر، ابراهي��م زلقي، بهنام 
کاهکشيان هيبتي، کيومرث زماني، رضا مهدي 
پور، بهنام کرد زنگنه و ليلي اصلانپورکل بلندي به 

عنوان اعضاي کارگروه طرح و برنامه اين شرکت 
انتخاب ش��دند. در حکم ديگري از سوي محمود 
دش��ت بزرگ، مهرداد بلادي موس��وي)رئيس(، 
فائ��ز مش��کوري نژاد)دبي��ر(، مس��عود قنواتي، 
مه��دي ابوعلي گله داري، کيومرث زماني، علي 
عبدالخاني، عباس عصاره، س��يد حس��ام الدين 
عالمش��اه، کاظم عليشاهي، هادي رخ فروز، سيد 
صادق موس��وي، رحم��ن انصاري، مقدي مقدم، 
محم��د س��عيدي راد، محم��د رضاعمادي،ليلي 
اصلانپورکل بلندي، مس��توره ش��ايگان و سپيده 

خرمي ب��ه عضوي��ت کميته سيس��تم اطلاعات 
جغرافياي��ي )GIS( منصوب گرديدند. مديرعامل 
ش��رکت برق منطقه اي خوزس��تان ، همچنين 
اسماعيل کياني گلشويي را به سمت رييس اداره 
خريد خدمات در واحد امور تدارکات معاونت مالي 

وامور پشتيباني منصوب کرد.
دش��ت ب��زرگ در حکم انتص��اب اين افراد آورده 
است : اميد است با اتکال به خداوند منان در انجام 
وظاي��ف محوله در چارچ��وب ضوابط و مقررات 

ذيربط، موفق و مويد باشيد . 

اعضاي ش��وراي ش��هر با وجود اعتراض فرمانداري مجددا به 
افزايش ۱۴ درصدي نرخ بليت مترو رأي دادند. روز گذشته و 
در جلسه شوراي شهر تهران احمد دنيامالي رييس کميسيون 
حمل و نقل ش��وراي ش��هر با بيان اينکه کميس��يون حمل و 
نقل به افزايش ۱00 توماني بليت مترو رأي داده است، گفت: 
متاسف هستم که فرمانداري با اين افزايش مخالفت کرده و 

به والله اگر از مردم پول نگيريم راحت تر هستيم.
 وي با بيان اينکه پايه نرخ بليت مترو پايين و ضعيف است و 
هيچ سنخيتي بين بهره برداري و ساخت وجود ندارد، تصريح 

کرد: دولت خودش در عيد بليت حمل و نقل از جمله اتوبوس 
بين شهري را افزايش مي دهد حالا به نرخ بليت مترو گلايه 

مي کند.
همچني��ن حبيب کاش��اني عضو کميس��يون بودج��ه با بيان 
اينک��ه س��اخت يک کيلومتر مت��رو ۲۵0 ميليارد تومان هزينه 
براي ش��هرداري دارد و س��الانه براي س��اخت 30 کيلومتر 
7۵00 ميلي��ارد توم��ان بايد بودجه در نظر بگيريم، گفت: حالا 
فرمانداري نگران ۱00 تومان است و اين در حالي است که با 
توجه به نرخ تورم ما تنها 30 ريال بليت مترو را گران کرديم و 

اين در حالي است که دولت نگران گران شدن شير و ماست 
نيست اما نگران افزايش 30 ريالي مترو است! در ادامه مهدي 
چمران گفت: اگر دولت يک سوم سهم خود در بليت مترو که 
حدود 90 ميليارد تومان مي شود را بدهد ما قول مي دهيم که 

هيچ افزايش نرخي در حوزه بليت نداشته باشيم.
همچنين عليرضا دبير رييس کميسيون بودجه شورايق شهر 
نيز با بيان اينکه ظاهرا در ابتدا فرمانداري افزايش ۱00 توماني 
را پذيرفته ام��ا معل��وم نيس��ت از کجا دس��تور آمده که حالا با 
آن مخالف��ت مي کنن��د، گفت: فرمانداري براي افزايش ۱00 

توماني مخالف مي کند و اين درس��ت نيس��ت. اين در حالي 
اس��ت که مجبور هس��تيم براي کمک بيشتر به مترو از محل 
درآمدهاي پايدار هزينه کنيم. در پايان مهدي چمران افزايش 
۱0 درص��دي قيم��ت بليت را ب��ا توجه به اعتراض فرمانداري 
مطرح کرد که رأي نياورد و نهايتا پيش��نهاد س��ه کميس��يون 
ش��ورا مبني بر اصرار ش��ورا بر همان افزايش ۱۴ درصدي با 
۱۸ رأي ب��ه تصوي��ب رس��يد و با وجود اعت��راض فرمانداري، 
ش��وراي ش��هر بر مصوب��ه قبلي خود که هم��ان افزايش ۱۴ 

درصدي بود مصر ماند.

اصرارشورابرايافزايش1۴درصديقيمتنرخبليتمترو

حافظی: برادر یکی از نمایندگان مجلس 10میلیارد تومان از شهرداری تراکم گرفته است


